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صندوق سرمایه گذاری با درآمد ثابت »آسمان 
امید« با نماد »آس��امید« به م��دت ۵ روز کاری، 
از اول ت��ا هفت��م بهمن م��اه ۱۳۹۷ در فرابورس 
پذیره نویسی می شود. شرکت سبدگردان آسمان 
و شرکت تأمین سرمایه امید به عنوان مؤسسین 
به ترتیب مدیر و بازارگردان این صندوق هستند. 
محمد صدرایی، مدیرعامل س��بدگردان آسمان 
ضم��ن اعلام این مطلب به س��نا، گفت: صندوق 
آس��مان امی��د در تابل��وی ابزاره��ای نوین مالی 
فرابورس درج شده و واحدهای آن قابلیت معامله 
در این بازار را دارد. وی با بیان اینکه ارزش مبنای 
هر واحد س��رمایه گذاری صن��دوق ۱۰ هزار ریال 
اس��ت، تاکید کرد: سود صندوق روزشمار است و 
به صورت ماهانه از طریق ش��رکت سپرده گذاری 

مرک��زی پرداخت می ش��ود. 
صدرای��ی توضی��ح داد: نرخ 
بازده پیش بینی ش��ده برای 
این صندوق ۱۶ درصد است 
و با عنای��ت به برنامه اعلامی 
بازارگردان، شیوه بازارگردانی 

صن��دوق در ۳ ماه آتی به ش��کلی خواهد بود که 
امکان کس��ب بازده س��الانه ۲۰ درصد به صورت 
روزش��مار برای س��رمایه گذاران مهیا است، پس 
از ای��ن دوره ب��ا توجه به ش��رایط و س��ودآوری 
دارایی  های صندوق، ن��رخ بازده قابل تجدیدنظر 

اس��ت. صدرایی تصریح کرد: 
تم��ام ت��لاش ارکان اجرایی 
صندوق معطوف به کس��ب 
بالاترین نرخ بازده ممکن در 
هر دوره برای سرمایه گذاران 
و نی��ز ایجاد رون��دی منظم 
و باثب��ات در س��وددهی اس��ت.  در این راس��تا، 
بازارگ��ردان صندوق به ص��ورت دوره ای و منظم 
برنامه خود را ب��رای حداقل نرخ خرید واحدهای 
سرمایه گذاری از طریق وب سایت رسمی صندوق 
اطلاع  رسانی می کند. وی با اشاره به اینکه میانگین 

بازدهی یک ساله گروه صندوق های سرمایه گذاری 
ب��ا درآمد ثاب��ت عددی حدود ۲۰ درصد اس��ت، 
ابراز امیدواری کرد با سیاست ها و استراتژی های 
س��رمایه گذاری، بازدهی بالاتر از این نرخ نصیب 
س��رمایه گذاران صندوق آس��مان امید شود. وی 
با اش��اره به اینکه مطابق مقررات، نخستین  دوره 
تقسیم سود صندوق از روز آغاز فعالیت صندوق 
تا پایان ماه شمس��ی جاری اس��ت، تصریح کرد: 
به س��رمایه گذارانی که در پذیره نویسی صندوق 
آسمان امید ش��رکت می کنند، س��ود روزشمار 
دوره پذیره نویس��ی تا آغاز فعالی��ت صندوق نیز 
تعلق می گیرد، یعنی در واقع هزینه فرصت وجوه 
س��رمایه گذاران تا آغاز فعالیت صندوق توس��ط 

صندوق تأمین می شود. 

پذیره نویسی صندوق با درآمد ثابت »آسمان امید«

متاس��فانه پروژه راه آه��ن دورود ب��ه خرم آباد 
اکن��ون در ب��رزخ تامین اعتبار ق��رار دارد و انتظار 
مردم انجام اقدامات مختلف برای رفع این مشکل 
و ادامه یافتن روند اجرای پروژه اس��ت. به گزارش 
فارس، پ��روژه راه آهن دورود به خرم آباد در س��ال 
۹۲ با حضور مس��ؤولان کش��وری کلنگ زنی و در 
آن زمان هم مقرر ش��د این مسیر ۱۱4 کیلومتری 
ظرف مدت چند سال تکمیل شود و به بهره برداری 
برسد. البته در سال های ابتدایی با توجه به حضور 
ق��رارگاه خاتم الانبیا و همچنین تامین اعتبار مورد 
نیاز، عملیات اجرایی پروژه روند مناس��بی داشت و 
تعداد زیادی از جوانان این دیار را مش��غول به کار 
ک��رد. در همان زمان اعلام ش��د تکمیل این پروژه 
اعتب��اری حدود 4۰۰ میلیارد تومان می خواهد که 
بر اس��اس برآوردهای جدید، اکنون این میزان به 
یکهزار و ۵۰۰ میلیارد تومان افزایش یافته است. در 
حال حاضر پروژه آنگونه که باید و ش��اید از شرایط 
خوبی برخوردار نیس��ت و بسیاری خبر از تعطیلی 
عملیات اجرایی آن می دهند و این در حالی اس��ت 
که مسؤولان اعلام می کنند پروژه نیمه فعال است. 
ب��ه هر حال پروژه راه آهن دورود به خرم آباد اکنون 
حدود ۳4 درصد پیش��رفت فیزیک��ی دارد و برای 
اتمام آن بر اس��اس برآوردهای انجام شده، بیش از 
هزار میلیارد تومان اعتبار دیگر نیاز است. مسؤولان 
اع��لام می کنند باید اعتبار خاص��ی در ردیف های 
بودجه برای این پروژه در نظر گرفته شود یا اینکه از 

ظرفیت بخش خصوصی برای تکمیل و بهره برداری 
آن اس��تفاده کرد. در همین زمین��ه مدیرکل راه و 
شهرسازی لرس��تان گفت: عملیات اجرایی پروژه 
راه آه��ن دورود- خرم آباد به ط��ول ۱۱4 کیلومتر 
سال ۹۲ آغاز شده و هم اکنون ۳4 درصد پیشرفت 
فیزیکی دارد.  رضا خالقی عنوان کرد: این پروژه ابتدا 
از منابع مناسبی برخوردار بود و از محل فروش سهام 
فولاد، اعتبار برای آن در نظر گرفته می شد و تاکنون 
هم ۳۲۰میلیارد تومان برای احداث این طرح هزینه 
شده است. وی در ادامه بیان کرد: امسال منابع در 
نظر گرفته شده برای این پروژه به پایان رسیده است 

و مهم ترین مشکل آن هم به همین تامین نشدن 
منابع مالی مورد نیاز برمی گردد. خالقی گفت: ابتدا 
قرار بود این پروژه طی 4۸ ماه به بهره برداری برسد 
ام��ا پس از آن، زمان بهره برداری به ۶۰ ماه افزایش 
یاف��ت و در حال حاضر هم بحث منابع مالی اجازه 
نداده است که طرح تکمیل شود. معاون هماهنگی 
امور عمرانی اس��تاندار لرستان نیز در مورد آخرین 
وضعیت پ��روژه راه آهن دورود- خرم آباد گفت: کل 
اعتبار پ��روژه حدود 4۰۰ میلیارد تومان بود که به 
اتمام رسیده است. این مسؤول در ادامه با اشاره به 
اینکه برای تکمیل پروژه راه آهن دورود به خرم آباد 

حدود یکه��زار میلیارد تومان نیاز اس��ت، افزود: با 
تامین این اعتبار می توانیم این پروژه را تکمیل کرده 

و به بهره برداری برسانیم. 
مرادپ��ور تاکید ک��رد: پروژه راه آه��ن دورود به 
خرم آباد هم اکنون حدود ۳4 تا ۳۶ درصد پیشرفت 
فیزیکی دارد. معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار 
لرس��تان در ادام��ه با اش��اره به آخری��ن وضعیت 
پرداخت مطالبات کارگران پروژه نیز گفت: مطالبات 
کارگران تا شهریورماه پرداخت شده و با رایزنی های 
انجام ش��ده تا بهمن ماه نیز پرداخت ه��ا ادامه پیدا 
می کن��د. مرادپور ب��ا تاکید بر اینکه ب��رای تامین 
اعتبار پ��روژه راه آهن دورود-خرم آب��اد باید ردیف 
خاصی در نظر گرفته ش��ود، بیان کرد: باید ضمن 
رایزنی  با سازمان مدیریت و برنامه ریزی، اعتبارات 
ویژه ای برای س��ال های آینده تامین شود و از این 
طریق پروژه تکمیل ش��ده و به بهره برداری برسد. 
به هر حال انتظار می رود مسؤولان استان لرستان 
و نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی برای 
تعیین تکلیف هر چه سریع تر پروژه راه آهن دورود به 
خرم آباد و تامین اعتبار مورد نیاز آن گام های اساسی 
بردارن��د، چرا که با ادام��ه رویه کنونی راه به جایی 
نخواهیم برد. از سوی دیگر باید از ظرفیت مسؤولان 
ارش��د کش��وری و همچنین بخ��ش خصوصی به 
منظور تامین اعتبارات این پروژه استفاده کرد، چرا 
که مطمئنا راه آهن دورود-خرم آباد می تواند یکی از 

عوامل توسعه در استان لرستان باشد. 

یک چهارم قالیبافان استان بیمه دارند
رئیس اتحادیه تولید کنندگان فرش دستباف 
آذربایجان ش��رقی گفت: نزدیک به ۲۰۰ هزار 
نفر در اس��تان یعنی حدود یک ششم جمعیت 
در هنر فرش دس��تباف مش��غول هستند اما 
متاس��فانه تنها ۵۰ هزار نفر از این تعداد بیمه 
قالیبافی دارند. به گزارش تس��نیم، اسماعیل 
چمنی شنبه ش��ب در چهل وهشتمین جلسه 
گفت وگ��وی دولت و بخش خصوصی اس��تان 
که در اتاق بازرگانی برگزار ش��د، اظهار داشت: 
با توجه به ش��رایطی که در کشور حاکم است 
پیش��نهادی که برای دولت داریم این است که 
درباره مسائل فرش دس��تباف در آذربایجان و 
به خصوص شهر تبریز باید تصمیم گیری شود. 
وی بی��ان ک��رد: نزدیک به ۲۰۰ ه��زار نفر در 
استان یعنی حدود یک ششم جمعیت در هنر 
فرش دستباف اشتغال دارند اما متاسفانه تنها 
۵۰ ه��زار نفر از این تعداد بیمه قالیبافی دارند. 
چمنی با بیان اینکه قرار بود مواد اولیه و مصالح 
فرش را ب��ا ارز دولتی 4۲۰۰تومانی وارد کنیم 
ولی هم اکنون مش��کلاتی به وجود آمده است، 
اذعان کرد: مواد اولیه 4 برابر ش��ده است یعنی 
کسی که با ۱۰ میلیون تومان مواد اولیه را تهیه 
می کرد الان باید 4۰میلیون تومان پرداخت کند 
و این باعث می شود علاوه بر بیکاری، مشکلات 

بزهکاری اجتماعی در جامعه نیز زیاد شود. 

گیلان  سالمندترین استان کشور شد
 رئیس دانش��گاه علوم پزشکی گیلان گفت: 
استان گیلان به عنوان سالمندترین استان کشور 
به ش��مار می رود که متوس��ط طول عمر خانم ها 
۸۰ و آقایان ۷۵ س��ال اس��ت. به گزارش تسنیم، 
شاهرخ یوس��ف زاده چابک در نخستین همایش 
»زن و فرهنگ س��لامت در رشت« اظهار داشت: 
برگزاری همایش زن و فرهنگ سلامت در حقیقت  
ایجاد فرصتی جهت بررس��ی دیدگاه ها و حضور 
مؤثر زنان در حوزه س��لامت و خانواده است. وی 
به تغییر و تحولات زیاد در حوزه س��لامت اشاره 
کرد و گفت: در سالیان گذشته بیماری های واگیر 
از مهم ترین عوامل تهدید به مرگ در انسان ها به 
شمار می رفت. یوسف زاده چابک افزود: خوشبختانه 
امروز با توجه به پیشرفت های بسیاری که کشور 
در حوزه بهداش��ت و درمان به  دست آورده، شاهد 
کاهش عوامل تأثیرگذار بیماری های واگیر هستیم.

خبرآذربایجان شرقی

بانک ها تسهیلات سرمایه گذاری را 
با سود ۱۸ درصد پرداخت می کنند

رئیس مجمع نمایندگان آذربایجان ش��رقی 
گفت: بانک ها تسهیلات سرمایه گذاری را با سود 
۱۸ درصد پرداخت می کنند. به گزارش تس��نیم، 
محمد وحدتی هلان در جلسه شورای گفت وگوی 
دولت و بخش خصوصی آذربایجان شرقی که در 
اتاق بازرگانی تبریز برگزار شد، با اشاره به مشکلات 
مطرح شده از سوی بخش خصوصی استان، گفت: 
مسائلی که مطرح شد اغلب در جریان کار بودیم و 
تلاش برای حل این مسائل در برنامه کار نمایندگان 
اس��تان و مجمع نمایندگان قرار دارد. وی با بیان 
اینکه مشکلاتی که شما بیان می کنید در مجلس 
مطرح بوده و برای آنها باید راه حلی اندیشیده شود، 
افزود: مشکل این است که در مجلس، قانون ها را 
تصویب می کنیم ولی در اجرا عملیاتی نمی شود 
و کش��ور دچار چالش می ش��ود.  رئیس مجمع 
نمایندگان آذربایجان شرقی با انتقاد از بانک ها برای 
اعطای تسهیلات سرمایه گذاری با سود ۱۸درصد 
گفت: بانک ها ۲۵درصد تسهیلات اعطایی را هم 
به رغم غیرقانونی بودن، بلوکه می کنند. وی افزود: 
این اقدام باعث می شود سرمایه گذاران ورشکسته 
ش��وند و تولید ملی کم شود که این مانع بزرگی 

برای کشور محسوب می شود.   

اندیمشک آماده میزبانی 
جام تختی است 

فرماندار اندیمشک گفت: اندیمشک در حوزه 
اسکان و سالن برگزاری مسابقات جام بین المللی 
تختی مش��کلی ندارد و تمهیدات م��ورد نیاز به 
صورت کامل پیش بینی و فراهم ش��ده است. این 
شهرستان برای میزبانی جام بین المللی تختی در 
رشته کشتی فرنگی آماده سازی می شود و سالن 
۲ هزار و ۵۰۰ نفری ش��هید سروندی همزمان با 
آغاز این رقابت ها به بهره برداری می رس��د. پیمان 
جهانگیری اظهار داش��ت: اندیمش��ک در حوزه 
اسکان و سالن برگزاری مسابقات جام بین المللی 
تختی مش��کلی ندارد و تمهیدات م��ورد نیاز در 
شهرستان به صورت کامل پیش بینی و فراهم شده 
است. فرماندار شهرستان اندیمشک ادامه داد: هتل 
بزرگ اندیمشک پس از سال ها تجهیز و به صورت 
کامل آماده س��ازی شده است و مجموعه ورزشی 
شهید سروندی نیز مطابق آخرین استانداردهای 
روز کشور تکمیل شده و به بهره برداری می رسد. 

خوزستان

قطاری که به دلیل عدم تأمین اعتبار از ریل خارج شد

راه آهن دورود ـ خرم آباد در برزخ

گیلان


